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De som møtte: Ole P. Haugen, Tommy Haugen, Irene Hagen, Jan Sauthon, Erling Brekke, 

Tor Dalevold, Terje Normann 

 

De som ikke møtte: Kåre P. Rasmushaugen og Sverre A. Hamre 

 

Sak 34/19: Ref. fra 2.9.19. 

- Ref. godkjennes 

Sak 35/19: Fakturaer til Nes Kommune. 

- Tor har oversikt og Ole P. sender disse videre til Nes kommune for utgifter angående 

hyttene. 

Sak 36/19: Status jakt 

- Tor sitt lag skutt 3 dyr, og det andre laget 1 dyr. Det er ikke skutt hjort. Ikke resultater 

av småviltjakt, men det rapporteres om bra med fugl både i skogen og på fjellet. 

Sak 37/19: Klargjøring for vinteren. 

- Ta opp båten fra elva og i Trytetjern. Erling organiserer dette. Båten i Langevann er 

tatt opp. 

- Banen, både haglebanen og riflebanen, må klargjøres for vinteren. Ansvarlige er 

lederne for hagle- og riflebanen. 

Sak 38/19: Introjakt. 

- Jan Sauthon har oversikt. Det er påmeldt 10 stk. 3 hunder tilgjengelig. Primært er det 

terrenget i Todalen som blir brukt. 

Sak 39/19: Diverse 

- Ole P, Stian og Mikkel Tolpinrud har kjørt tømmeret fra Trytetjern til Langetjern for å 

sette opp en gapahuk. Håp om at gapahuken kan bli satt opp i løpet av vinteren -19/20. 

- Ole P tok opp høringsforslaget om utvida elg- og hjortejakt. Høringsfristen er 7.11.19. 

Vi får vente og se, men det er kommunen og grunneierlaget som tar stilling til dette. 

Dette gjelder for jaktåret -20. Jakta er foreslått fra den 15.8.20. Oppfordrer alle til å 

lese høringsdokumentet. 

- Barnehagebesøk på Trytetjern under ledelse av Thorbjørn Erntzen. 

 

  

 

Ref 

Terje Normann  

 


